

Attention to detail / Le souci du détail



The Roadster's well thought out design makes it the perfect bike for quick trips around town.

Le Roadster n'est pas simplement magnifique, il est bien pensé. C'est le vélo parfait pour des déplacements rapides en ville.

		Reg. Wholesale / Coûtant rég.	SALE / VENTE
1 SPEED / 1 VITESSE	● 920276-02-S / L	\$409.99	\$379.99
3 SPEED / 3 VITESSES	● 920277-02-S / L	\$479.99	\$439.99
7 SPEED / 7 VITESSES	● 920278-02-S	\$639.99	\$569.99

Practical, with simplicity /
Pratique, en toute simplicité



For this model, Simcoe removed the flourish in favor of features that make riding your bike fun again. It features a rear rack for all kinds of cargo, fenders and a full chaincase to stay clean and dry.

Pour ce modèle, Simcoe a remplacé les fioritures par des caractéristiques qui feront renouer avec le plaisir du cyclisme. Il est pourvu d'un porte-bagages arrière pour y mettre les courses, ainsi que de garde-boue et d'un protecteur de chaîne qui gardent propre et au sec.

		Reg. Wholesale / Coûtant rég.	SALE / VENTE
1 SPEED / 1 VITESSE	● 920279-01-S / L	\$409.99	\$379.99
	● 920279-02-S / L	\$409.99	\$379.99
	● 920279-05-S / L	\$409.99	\$379.99
3 SPEED / 3 VITESSES	● 920280-02-L	\$479.99	\$439.99
	● 920280-05-L	\$479.99	\$439.99

SIMCOE

ROADSTER SIGNATURE

For the discerning cyclist /
Pour le cycliste aguerri



The Roadster Signature features a full chromoly frame to keep the weight to a minimum, roller brakes for maintenance-free stopping power, and an internal Nexus hub for maintenance-free shifting. It also comes with a Brooks saddle to support you in style.

Le Roadster Signature offre un cadre entièrement fait de chromoly pour garder son poids au minimum, des freins à rouleaux sans entretien, et un moyeu à vitesses intégrées Nexus pour des changements de vitesses sans tracas. Il est également pourvu d'une selle Brooks, qui assure un confort remarquable tout en style.

3 SPEED / 3 VITESSES ● 920284-01-S

Reg. Wholesale /
Coûtant rég.

\$624.99

**SALE /
VENTE**

\$569.99